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OR.Oz.0022.2.2021 

PROTOKÓŁ NR  141/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 stycznia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt umowy zlecenia z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą  

na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, 

Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe, z ramienia szkoły. 

5.2. Uchwała Nr 4/Kd/2021 Składu Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie wydania opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i przedłożenia sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla szkół 

niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

5.5. Wniosek Prezesa Klubu MZKS Orlęta Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie wyjazdu 

drużyny młodzieżowej klubu na Ogólnopolski Turniej Halowy pn. QED Football Cup 

2021 – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Posiedzenie prowadzone jest zdalnie. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk członkini Zarządu Powiatu uczestniczy  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 140/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 8 stycznia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 140/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 8 stycznia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt umowy zlecenia z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Oś priorytetowa 10 

Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 

10.2.3 Kształcenie zawodowe, z ramienia szkoły. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt umowy zlecenia  

z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 

– 2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe  

i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe, z ramienia szkoły. 

Czy są pytania, uwagi? 

 

Pan Adam Potaczek – zawieramy umowy zlecenia z koordynatorami projektu z ramienia 

szkoły i w ramach tych umów będą oni otrzymywać odpowiednie środki finansowe – 

wynagrodzenie miesięczne, a co z koordynatorem powiatowym? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – koordynator i trzech członków zespołu ds. obsługi i realizacji 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap”, którzy są pracownikami 

Starostwa Powiatowego otrzymują dodatek specjalny w okresie realizacji tego projektu. 
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Pani Lidia Tokarska  – proponuję zaakceptować treść projektu umowy zlecenia i zawrzeć ją 

z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 

– 2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe  

i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe, z ramienia szkoły. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował treść projektu umowy zlecenia i postanowił zawrzeć ją  

z koordynatorami projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 

– 2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe  

i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe, z ramienia szkoły. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 stycznia 2021 r. znak: 

RI.042.43.2019/2020/2021 wraz z projektem umowy zlecenia z koordynatorami projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Oś priorytetowa 

10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 

10.2.3 Kształcenie zawodowe, z ramienia szkoły, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Uchwała Nr 4/Kd/2021 Składu Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie wydania opinii 

o prawidłowości planowanej kwoty długu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Uchwała Nr 4/Kd/2021 Składu 

Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 stycznia 2021 

roku w sprawie wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu. 

Skład Orzekający RIO opiniuje pozytywnie prawidłowość planowanej kwoty długu Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał 

się z uchwałą Nr 4/Kd/2021 Składu Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie wydania opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu, a jednocześnie wnoszę o przekazanie tej uchwały do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego do wiadomości. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z uchwałą Nr 4/Kd/2021 Składu Orzekającego Nr 14 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie 

wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu i postanowił przekazać ją do Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego do wiadomości. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Uchwała Nr 4/Kd/2021 Składu Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie wydania opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i przedłożenia 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie sporządzenia i przedłożenia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Paulina Smykowska – co roku sporządzane jest sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski.  

Sprawozdanie zostało sporządzone zgodnie z obowiązującymi przepisami na podstawie 

analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia w roku 2020 sporządzonej przez księgowe 

z prowadzonych przez powiat szkół. Osiągnięte zostały średnie na wszystkich stopniach 

awansu zawodowego nauczycieli. Nie musimy przeliczać jednorazowego dodatku 

uzupełniającego. Wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie sporządzenia sprawozdania  

i przekazanie sprawozdania w ciągu 7 dni do Rady Powiatu Aleksandrowskiego, Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku oraz do dyrektorów szkół 

prowadzonych przez powiat i dyrektora poradni, a także do Prezesa Zarządu Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim i Przewodniczącego 

Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej we Włocławku. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – w sprawozdaniu jest wpisana kwota różnicy przy nauczycielu 

dyplomowanym 1.076.871,28 zł, czy to znaczy, że wszyscy nauczyciele dyplomowani  

w ilości 90 osób łącznie dostali powyżej tego co im się należy kwotę  1.076.871,28 zł.  
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Pani Paulina Smykowska – to nie jest tak, że im się coś należy czy nie należy. Chodzi 

generalnie o to, żebyśmy nie dopłacali jednorazowego dodatku uzupełniającego. Jednorazowy 

dodatek uzupełniający wypłacamy wówczas kiedy nauczyciel nie osiąga średniego 

wynagrodzenia. Trzeba tak prowadzić organizację pracy szkół, żeby tego dodatku nie 

wypłacać, bo wówczas to są pieniądze za godziny jakby niewypracowane. W naszych 

szkołach większość nauczycieli pracuje w godzinach ponadwymiarowych i dzięki temu 

osiągamy tą średnią, nawet jesteśmy dużo wyżej. Ta kwota, o której mówi pan Wicestarosta 

wynika z tego, że wynagrodzenia nauczycieli dyplomowanych są wyższe niż pozostałe, a 

poza tym mamy tych nauczycieli najwięcej. To jest akurat dobra wiadomość, że mamy więcej 

a nie mniej. Gdybyśmy byli na minusie musielibyśmy przeliczyć i ustalić dodatek za godziny 

niewypracowane. To jest efekt organizacji pracy szkół, efekt przydzielenia godzin 

ponadwymiarowych, dodatków i wszystkich pochodnych od wynagrodzeń, które wynikają  

z regulaminu wynagradzania. 

W ubiegłym roku musieliśmy wypłacić dodatek nauczycielom stażystom. Wynikało to z tego, 

że mieli mało godzin i mają najniższe wynagrodzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję podjąć uchwałę w sprawie sporządzenia i przedłożenia 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie sporządzenia i przedłożenia sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 stycznia 2021 r. znak: PS.3032.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i przedłożenia sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla 

szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych 

prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz 

osoby fizyczne. 
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Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Paulina Smykowska – co roku Zarząd Powiatu musimy określić wysokości dotacji dla 

szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. W tym roku w stosunku do roku 

poprzedniego mamy tych placówek mniej. Zespół Edukacji „Wiedza” nie dopełnił  

w ubiegłym roku obowiązku przekształcenia zgodnie z ustawą, dlatego został wykreślony  

z rejestru. Towarzystwo Wiedzy Powszechnej, które prowadziło dwie szkoły ma zawieszoną 

działalność bo nie ma uczniów. Szkoła Prestiż, która była w Ciechocinku - analogiczna 

sytuacja jak z Towarzystwem Wiedzy Powszechnej. Zostało Technikum Logistyczne 

Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Aleksandrowie Kujawskim tj. szkoła 

niepubliczna i Liceum Ogólnokształcące Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim tj. szkoła publiczna. Zgodnie z przepisami należy ustalić wysokość dotacji  

na dany rok. Pierwsza wpłata jest do 20 stycznia, kolejne do końca miesiąca. W związku  

z tym, że nie mamy jeszcze metryki subwencji oświatowej, jest ona teraz weryfikowana. 

Nasza została zweryfikowana i przesłana przez system informacji oświatowej, termin upływa 

dzisiaj dla wszystkich. Nie mamy metryki oświatowej, nie mamy sprawozdań ze szkół,  

w związku z czym nie możemy przeliczyć jeszcze wskaźnika zwiększającego, który będzie 

obowiązywał w tym roku. Na ten moment rokiem bazowy dla nas jest rok 2019, a nie 2020. 

Przyjmujemy tą wysokość dotacji, która został ustalona na rok 2020. Kwota dotacji wynosi  

na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży w wysokości 662,13 zł miesięcznie,  

na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla młodzieży w wysokości 833,33 zł 

miesięcznie. Kwota dotacji zostanie zweryfikowana jak dostaniemy metrykę oświatową, 

sprawozdania i przeliczymy na nowo wskaźnik zwiększający. Prawdopodobnie będzie  

ta kwota wyższa, bo będzie wynikała z subwencji i z tego jak wyglądały nasze wydatki 2020 

roku. Będzie przeliczony wskaźnik zwiększający i będzie musiała być zrobiona korekta.  

Ta kwota, która teraz będzie wypłacana jest stała do momenty przeliczenia, jak zostanie ona 

przeliczona i ustalona nowa kwota dotacji to wówczas musi nastąpić wyrównanie  

za te miesiące od stycznia.    

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych 

prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz 

osoby fizyczne na 2021 rok tj.: na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży  

w wysokości 662,13 zł miesięcznie, na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla 

młodzieży w wysokości 833,33 zł miesięcznie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla szkół 

niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne na 2021 rok tj.: 
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1) na ucznia niepublicznego technikum dla młodzieży w wysokości 662,13 zł miesięcznie, 

2) na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego dla młodzieży w wysokości 833,33 zł 

miesięcznie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 stycznia 2021 r. znak: PS.4331.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wysokości dotacji dla szkół niepublicznych 

oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz osoby fizyczne, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Prezesa Klubu MZKS Orlęta Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie 

wyjazdu drużyny młodzieżowej klubu na Ogólnopolski Turniej Halowy pn. QED 

Football Cup 2021 – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Prezesa Klubu MZKS Orlęta 

Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie wyjazdu drużyny młodzieżowej klubu na 

Ogólnopolski Turniej Halowy pn. QED Football Cup 2021. 

Prezes Klubu MZKS Orlęta Aleksandrów Kujawski zwrócił się o dofinansowanie wyjazdu 

drużyny młodzieżowej klubu na Ogólnopolski Turniej Halowy pn. QED Football Cup 2021. 

Turniej odbędzie się 16 stycznia 2021 r. w Łodzi. Szacowany koszt uczestnictwa i dojazdu 

wynosi 1.500 zł. Proponowałabym pozytywnie rozpatrzyć ten wniosek. Mamy zabezpieczone  

środki w budżecie powiatu. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Paulina Smykowska – na sport w usługach mamy zabezpieczone 8.000 zł, a na 

materiałach 3.000 zł. Musimy wziąć pod uwagę, że w ramach tych środków będą realizowane 

planowane przez nas przedsięwzięcia np. rajd rowerowy.  

 

Pan Adam Potaczek – uważam, że powinniśmy wesprzeć Klub dofinansowując ten wyjazd 

na turniej, pytanie tylko jaką kwotą. 

 

Pani Paulina Smykowska - szacowany koszt uczestnictwa i dojazdu wynosi 1.500 zł.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy są jeszcze inne koszty, czy inne podmiotu 

współfinansują ten wyjazd? 

 

Pani Lidia Tokarska – we wniosku tego nie ma podane, czy to jest całkowity koszt. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – mogą dojść koszty wyżywienia, zakup wody mineralnej itp. 

 

Pani Paulina Smykowska – zwracam uwagę, że jest ogłoszony konkurs ofert. 
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Pani Lidia Tokarska – tak, ale turniej jest przed rozstrzygnięciem konkursu ofert. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – warto by było znać partycypantów, kto dofinansował to 

przedsięwzięcie i ile, jakie są całkowite koszty. 

 

Pani Lidia Tokarska – turniej jest 16 stycznia br., nie ma czasu na zbieranie tych informacji. 

Dzisiaj musimy podjąć decyzję czy dofinansowujemy to zadanie czy nie, a jeśli tak to  

w jakiej wysokości. Jestem za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. Możemy dać 1.500 zł  

o co Klub wnioskuje, możemy dać 1.000 zł, na pewno będą również zadowoleni. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za dofinansowanie w kwocie 1.000 zł. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja też jestem za dofinansowaniem w wysokości 1.000 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa Klubu MZKS 

Orlęta Aleksandrów Kujawski i dofinansować wyjazd drużyny młodzieżowej klubu na 

Ogólnopolski Turniej Halowy pn. QED Football Cup 2021 organizowany w dniu 16 stycznia 

2021 r. w Łodzi w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Klubu MZKS Orlęta Aleksandrów 

Kujawski i postanowił dofinansować wyjazd drużyny młodzieżowej klubu na Ogólnopolski 

Turniej Halowy pn. QED Football Cup 2021 organizowany w dniu 16 stycznia 2021 r.  

w Łodzi w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – będzie udostępniony baner Powiatu Aleksandrowskiego lub rollup,  

w celu promocji powiatu podczas turnieju.  Informacja o dofinansowaniu przez powiat tego 

zadania będzie przedstawiona na stronie internetowej powiatu i w mediach 

społecznościowych. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 stycznia 2021 r. znak: PS.0532.2.2021 wraz z wnioskiem 

Prezesa Klubu MZKS Orlęta Aleksandrów Kujawski z dnia 11 stycznia 2021 r.  

o dofinansowanie wyjazdu drużyny młodzieżowej klubu na Ogólnopolski Turniej Halowy pn. 

QED Football Cup 2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 
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Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:18. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


